
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové,  
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 24. února 2015 
 
Přítomni:  Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Olga Blažková, Ing. Martina Tylčerová,  
                 Doc. Ing. Marian Marschalko, PhD. 
Omluveni: PaedDr. Tomáš Koutný, JUDr. Eva Kafková 
 
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            
Program: 

1. Zahájení 
2. Seznámení s aktivitami uskutečněnými v 1. pololetí 
3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2014 
4. Hodnocení školy zřizovatelem 
5. Přijímací řízení – pilotní testování MŠMT 
6. Další informace 
7. Usnesení, závěr 

 
 
ad 1: 
Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 
přijat. 
 
ad 2: 
Ředitelka školy seznámila přítomné s aktivitami, které se uskutečnily v 1. pololetí školního 
roku. 
 
ad 3: 
Členové ŠR projednali návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 2014. 
Předložený materiál byl jednohlasně schválen. 
 
ad 4: 
Ředitelka školy vysvětlila přítomným kritéria, podle kterých hodnotí gymnázia v MSK 
zřizovatel školy, a sdělila, že Gymnázium Olgy Havlové získalo opakovaně výborné 
hodnocení. 
 
ad 5: 
Ministerstvo školství prosazuje jednotná pravidla pro přijímání žáků na střední školy.                   
V letošním školním roce se všechny střední školy v MSK připojily k pilotnímu testování 
jednotných zkoušek, které zajišťuje CERMAT. Za hladký průběh přijímacího řízení zodpovídá 
ředitel SŠ. Škola bude v letošním přijímacím řízení otevírat opět 2 třídy víceletého gymnázia a 
1 třídu čtyřletého gymnázia. 
 
ad 6: 
Ředitelka školy podala informace z porady ředitelů o financování regionálního školství.  
Dále seznámila přítomné s dlouhodobějšími investičními plány – rekonstrukce elektroinstalace, 
přestavba stávajícího skladu apod.  
 



ad 7: 
Členové školské rady schválili Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 2014. 
Příští schůzka ŠR proběhne v posledním týdnu srpna 2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
  předsedkyně školské rady 
Zapsala: Mgr. Olga Blažková, tajemnice ŠR 
V Ostravě-Porubě 24. února 2015 
 


